
Zapytanie  Radnego 

 

z dnia: 05.03.2023 r. zgłoszone przez Radnego Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego: 

Dariusza Cecotkę 

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym składam 

 zapytanie w sprawie: Kolejnego sezonu akcji Rower Miejski 

 

Treść zapytania (Zapytanie składa się w sprawach aktualnych problemów gminy,a także w celu uzyskania 

informacji o konkretnym stanie faktycznym, powinno zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego 

będącego jego przedmiotem oraz wynikające z niego pytania – art. 24 ust. 5 u.s.g.) 

 

1.Opis stanu faktycznego: 

Od 1 kwietnia startuje kolejny sezon letni z Rowerem Miejskim. 

Z informacji jakie dostajemy na skrzynki e-mail oraz można o tym fakcie przeczytać 

informacje w serwisach internetowych, dowiadujemy się o zmianach w regulaminie. 

 

2.Treść zapytania: 

 

Jako Radny Rady Miasta, gorąco dopinguje Rower Miejski w Piotrkowie Trybunalskim. 

Dużo tez interesuje mnie stan w jakim są rowery, bezpieczeństwo podróżnych oraz niszczenie 

i dewastacja taboru. 

Jednak czy coś zmieni się na tyle, ze bardziej mieszkańcy lub korzystający z tej opcji będą 

dbać o rowery chciałbym uzyskać kilka informacji: 

1. Wprowadzone maja być w tym roku zmiany w regulaminie i dlatego chciałbym prosić 

o treść regulaminu ale z roku ubiegłego na czym polegać będą te zmiany? 

2. Czy dojdzie do zmniejszenia stacji i ilości rowerów? 

3. Czy w tym sezonie wypracowano jakiś zabezpieczenia które ukrócą niszczenie, 

kradzieże rowerów? 

4. Czy użytkownicy będą ponosić faktycznie odpowiedzialność za coś co pożyczają? 

5. Czy w ubiegłym sezonie kogoś ukarano, jedna z wielu kar jakie są w regulaminie? 
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